
Bestyrelsesmøde den 8. juli - 2024 

Til stede var: Mette Dyhr, Søren-Ole Andersen, Kim Jensen og  

Anders Lassen, afbud fra Charlotte Monby. 
 Bestyrelsesmødet blev afholdt hos Mette Dyhr. 

 

 

Dagsorden 

 

Græsbjergudstykningen 

I forbindelse med vores grundejerforeningsmøde den 15. juli i Vintersbøllehallens kantinen, er vi så 

heldige at byplanlægger Lone Wind Nielsen vil komme og fremlægge hvad lokalplanen vil indeholde. 

Hun vil samtidig kunne besvare spørgsmål og give os et indblik i, hvad betydning den har for os og 

vores grundejerforening.  

I lokalplanen ser det ud til, at der er lavet to markeringer for stiforbindelse mellem de to boligområder.   

Men vi mener, at det må være den, der er ført ud til Dyrehaven, der er den gældende. 

Der er også tvivlsspørgsmål om plantebæltet mellem områderne og hvor bredt det skal være. 

Alt det skulle vi gerne blive klogere på, efter besøget af Lone Wind. 

 

 

Maleaften 

Der er planlagt af afholde en maleaften den 16. juli. Det er redskaberne på legepladsen samt vores 

bordbænkesæt, der skal have en omgang olie/træbeskyttelse. 

Selvom det er i ferieperioden, håber vi på, at der vil være en del, der kan afse tid til at komme. 

Vi vil sørge for at der er kolde drikke. 

 

 

Boldbanen 

For nogle år siden fik vi fældet en del træer omkring fodboldbanen. Nu er de resterende træer blevet 

meget store. Derfor har vi besluttet at få fældet de sidste. Vi har været i forbindelse med entreprenøden, 

der sidste gang udførte arbejdet.  

Han har givet os en pris på 30.000, for fældning og bortkørsel samt rodfræsning. Rodfræsningen bliver 

foretaget for at have klargjort jorden, forud for evt. nyplantning af træer, som der er andre steder 

omkring fodboldbanen.  

  

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Søren-Ole Andersen. 

 

 

Sekretær 

Anders Lassen 

 


